





SETIID كىف تىدأ

- Give each player 5 Text Cards
- 2. Leave the remaining Text Cards in the middle of the table
- 3. Place Letter and Number Cards side by side. Shuffle separately.
- 4. Shuffle the They Choose Cards into the Letter Cards Keen honing you don't need a Sorry Card

ΡΙ ΔΥ

- Player 1 takes a letter and number card (e.g., H & 2).
- They open their contact list, on to the letter H, and scroll down to the 2nd contact.
- 3 Player 1 describes the contact and their recent messages.
- Other players, apart from the person sitting to the right of Player 1, choose their most twistedly funny Text Card and place it face down on the table
- 5 The nerson to the right of player 1 is the 'The DM Don'. He shuffles the Text Cards and reads them out. He then chooses which text player 1 should send
- 6 If player 1 sends the message, THEY win the Text Card, If they back out, the person who put down the card wins it.
- Cards that are won are placed in a 'winning pile' in front of their new owner. Won cards are out of play.
- 8 Unchosen cards are returned to the bottom of the Text Card pile in the middle. Players take a new Text Card to remain at 5 cards.

THEY CHOOSE CARDS

If you pull a They Choose Card from the Letter Card pile, the DM Don can choose ANY contact for you to message.

SORRY CARD

If you can't bear the consequences of your actions, take a picture of the Sorry Card and send it to the victim. This will explain that it's all just a game. Beware, if you do this before the game is over, then you must return the winning card to the player that put it down.

PLAY THE INSTAGRAM WAY

Instead of going to your contact list: go on Instagram, press the direct message icon, and go to the search bar. From here, you can type in a letter and count down to the number selected.

ΡΙ ΔΥ ΤΗΕ SNAPCHAT WAY

Instead of going to your contact list: go on Snapchat and click on the search bar. From here, you can type in a letter and count down to the number selected.

ΡΙ ΔΥ ΤΗΕ WHATSAPP WAY

Instead of going to your contact list: go on WhatsApp and click on the new chat icon. From here, you can type in a letter and count down to the number selected.

ADDITIONAL RULES

If you are texted back, you get another point, Any blanks must be filled in on the cards. You can't tell your contact it's a game until the game is over. If you are not brave enough, don't play the game.

قدم لكل العب 5 بطلقات نصف

أترك البطاقات النصبة المتبقية في وسط الطاولة.

ضع بطلقات الحيوف والأيقام حزّاً إلى جنب اخاطما بشكل منفصات .3

اخلَّط بطاقات بتختارولك في بطاقات الحروف. 4

ادعوا أنك لا نحتاد الى بطأفة اعتذار، 5

uolli

يأخذ اللاعب بطاقة حرف ورقمًا، على سبيل المثال حرف ال ج، و٢ يفتحون قائمة الانصال الخاصة يوم، ويذهبون إلى حرف آل ح، ويختارون

> الخيار الثانى صف اللاعث الأول حمة الاتصال وسائلهم الأخدة. 3

يختار اللاعبون التخرون باستثناء الشُخص الجالس ألى يمرن اللاعب الأول. .4 أكثر يطاقة نصنة مضحكة وغريبة ويمرزوها للاعب الحالس الى يمرنى

الشخص الجالس إلى يمرن اللاعب الأول هو 'سيد القرار'، يختلط بطاقات .5 النص ويقرأها يصوت عال، ثم يختار أي نص يحب على اللاعب الأول ارسالو. إذا قام اللاعب الأول بإرسال الرسالة، فإنهم يفوزون بالبطاقة النصية. اذا .6

al aalhul ong sall maallaa Jasali تُوضِعُ النظافَاتِ اللهِ ، ثم القورَ بما أمام الفائز. النظافات الفائزة خارد اللعب. 7

تعاد البطاقات التي لَّم يتم احْتِيَارِهَا إلى أسفل مجموعة بطاقَات النَّص في . المسط بأخذ اللاعتمان بطأفة نصب حديدة البقاء عند خمس بطاقات

يطاقة بختارون لك

أذا قمت بسحب بطاقة "بيختارولك" من مكدس بطاقات الحروف، يمكن لسيد القرار اختيار أي حجة إتصال تريدها لكي ترسل لها رسالة.

بطلقة آسف

أذا لم تتحمل عواقب أفعالك، فخذ صورة ليطاقة الاعتذار وأرسلها إلى الضحية. سوضد هذا أن كل شيء محرد لعيف احذر، إذا فعلت هذا قبل انتماء اللعيف فعليك أعادة البطاقة الفائزة الـ ، اللاعب الذي وضعما.

العب بطريقة انستغرام يدلا من الذهاب ألى قائمة حوات الاتصال الخاصة بك: انتقال الى انستغرام اضغط

على أيقونة الرسائل المباشرة، وانتقل إلى شريط البحث، من هنا، يمكنك كتابة حرف وعدد تنبع للحصول على الجوة المحددة. العب يطريقة سناب شات

بدلاً من الدَّهابِ إلى قائمة جمات الاتصال الخاصة بك: انتقل إلى سناب شات وانقر على شريط البحث. من هنا، يمكنك كتابة حرف وعدد تتبع للحصول على الجمة المحددة

العب بطريقة وأتساب

بدلاً من الذهاب إلى قائمة جوات الاتصال الخاصة بك: انتقل إلى واتساب والقر على أيقونة المحادثة الحديدة. من هنا، يمكنك كتابة حرف وعدد تتبع للحصول على الحمة المحددة.

قواعد اضافية

اذاً تم الرد على رسالتك، فسنحصل على نقطة إضافية. يحب ما يه أي فراغات على البطاقات لا يمكنك أن تخبر جهة الاتصال بأنها لعبة حتى تنتهى اللعبة. اذا لو تكن شحاعًا بما فيه الكفاية، فلا تلعب اللعبة.